
Karpacz, 11.10.2021 r.

IGN.RM.0003.182.2021

Pan Grzegorz Kubik

Radny Rady Miejskiej Karpacza

W odpowiedzi na zapytanie z dnia 27.09.2021 r. informuję:

Ad. 1. Tak.

Ad. 2. Tak.

Ad.  3.  Na  jakiej  podstawie  twierdzi  Pan,  że  przedmiot  umowy  wykorzystywany  jest
niezgodnie z § 7 umowy dzierżawy?

Ad. 4. Pytanie do dzierżawcy.

Burmistrz Karpacza

/-/ Radosław Jęcek

Do wiadomości:
1. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
2. SG w/m
3. IGN a/a

   


